

羅定邦中學家長教師會 – 親子烹飪班

為增進學生、家長及學校教職員之間的聯繫，建立正面關愛適校園文化，家長教師會將舉辦親子烹飪班，詳情如下：

活動：親子烹飪班 - 自製芒果布甸、紫薯/芒果糯米糍

對象：學生、家長和教職員

活動日期：2017年3月4日(星期六)

活動時間：下午1時至4時

活動地點：羅定邦中學 212 室

名額：20 人

材料費：每位約\$80（多除少補）

截止報名日期：2017年2月28日

備註：請自備圍裙、食物盒、餐具和冰袋；材料費則於當天以現金付款。

如有查詢，請致電家長教師會 譚蕾老師 2638 6934。

回條

我將會/無暇參加親子烹飪班。

參加人數：_____ 家長姓名：_____ 聯絡電話：_____

學生姓名：_____ 班別（學號）：_____ ()

Law Ting Pong Secondary School Parent-teacher Association –Cooking Class

In order to enhance the relationship among students, parents and staff in Law Ting Pong Secondary School and co-create a positive school culture, the Parent-teacher Association will organize a cooking class. The details are as follows:

Activity:	Cooking Class - Mango Pudding and Purple Sweet Potato/ Mango glutinous rice dumpling
Target Participants:	LTPSS students, parents and staff
Activity Date:	4 th march,2017
Activity Time:	1:00 p.m. - 4:00 p.m.
Venue:	Room 212, Law Ting Pong Secondary School
Maximum no. of participants:	20 people
Registration Deadline	28 th February, 2017
Fee (Ingredients)	About \$ 80 per person (Any surplus money will be refunded, while any shortfall will have to be made up by the participants)
Remarks	- Please bring your own apron, food container, cutlery and ice pack. - The fee will be collected on-site.

Should you have any queries, please contact Ms. Sham Lui at 2638 6934.

Reply Slip:

I **will/ will not** participate the activity. * **Please delete where inappropriate.**

No. of participant(s) : _____ Name of Parent: _____ Contact No.: _____

Name of Student: _____ Class (Class No.): _____ ()